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aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Wetenschappelijk onderzoek Pupwelfare  -  Rapport

Pupwelfare is een wetenschappelijk onderzoek naar het welzijn, het gedrag en de 
gezondheidstoestand van in Vlaanderen verkochte pups. Het onderzoek duurde van januari 
2014 tot december 2019 en was een samenwerking met onder meer prof. J. Dewulf en 
prof. T. De Keuster van de faculteit Diergeneeskunde (UGent).

1. Heeft de minister naar aanleiding van de conclusies van dit rapport al initiatieven 
genomen? Zo ja, welke? Zo niet, waarom niet?

2. Kan de minister dit rapport bezorgen? Zo ja, wanneer? Zo niet, waarom niet?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 340 van 11 februari 2022
van ELS STERCKX

In bijlage bezorg ik u het rapport. In lijn met de conclusies van het rapport heb ik een 
verplichte opleiding voorzien voor de verantwoordelijken van erkende inrichtingen en de 
indeling van de categorieën van kwekers herzien.
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